

校園保健大使 2008-09 開幕典禮 10/10/2008

Opening Ceremony of Campus Health Ambassadors Programme

中大社會醫學教授榮休講座教授李紹鴻教授、大學副校長鄭振耀教授、院長馮國培教授、輔導長王香生教授及院務主任李雷寶玲女士與參加本年度計劃的聯合書院學生合照。



Professor Lee Siu-hung, Emeritus Professor of Community Medicine; Professor Jack Cheng, Pro-Vice-Chancellor; Professor Fung Kwok-pui, College Head; Professor Stephen H S Wong, Dean of Students and Mrs Christina Li, College Secretary took a group photo with United College students participating in this programme.

英國利物浦大學參觀聯合書院宿舍 15/10/2008

University of Liverpool, UK visited Hostel of United College



英國利物浦大學學生入學處學生交換計劃經理 Ms Sarah Husain，由大學學術交流處計劃主任何碧瑩女士陪同，參觀聯合書院宿舍恒生樓。

Ms Sarah Husain, Erasmus and Student Exchanges Manager, Student Recruitment and Admissions Office, University of Liverpool, UK, accompanied by Ms Stella Ho, Programme Officer from Office of Academic Links, visited Hang Seng Hall.

聯合書院校園發展計劃研究講座 22/10/2008

United College Campus Development Plan Study Talk



主講嘉賓之一建築學系胡佩玲教授講解研究內容及結果，並對日後校園發展作出建議。

One of the speakers, Professor Woo Pui-leng from Department of Architecture, presented the findings of the Study and made suggestions for campus development.

聯合書院教職員聯誼會周年會員大會 24/10/2008

Annual General Meeting of United College Staff Association



院長馮國培教授(前排左二)、輔導長王香生教授(前排右二)及院務主任李雷寶玲女士(前排最右)與新一屆教職員聯誼會主席麥陳淑賢教授(前排右四)及一眾幹事合照。

A group photo of Professor Fung Kwok-pui, College Head (front row, second from left), Professor Stephen Wong, Dean of Students (front row, second from right), Mrs Christina Li, College Secretary (front row, far right) and the newly elected Chairperson, Professor Barley Mak (front row, fourth from right) and Executive Committee Members of Staff Association.

2007-08年度書院教職員聯誼會主席簡阮美妍女士會員匯報過去一年的各項活動。

Mrs Pauline Kan, Chairperson of UC Staff Association 2007-08, reported on the activities organised in the past year.



聯合校友到訪書院 22/10/2008

United Alumni Visited United College



海外校友熊施宇校友(73/工管、右二)從美國回港，順道偕兩位聯合書院同學倪女良校友(左二)及黎慕嫻校友(最左)到訪書院，與院長馮國培教授會面。

Mr Luke Hung (73/UC/BBA; second from right) came back to Hong Kong recently from USA. He visited United College with his two classmates, Ms Ngai Nui-leung (second from left) and Ms Lai Mo-han (far left), and met Professor Fung Kwok-pui, College Head.

書院新通識科目【實踐領導才】結業禮

23/10/2008

Closing Ceremony for New College General Education Course "Leadership in Practice"



香港童軍總會安排資深培訓人員指導聯合同學。

The Scout Association of

Hong Kong arranged experienced trainers to supervise United College students.



書院捐款人李鉅能校友、香港童軍總會總監陳傑柱先生、總幹事葉建生先生、助理策劃總監(項目)李月芬女士、助理訓練總監(資源)李少佳先生、副訓練總監(常務)譚超雄先生及課程導師、院長馮國培教授、書院通識教育主任張雙慶教授、書院輔導長王香生教授、院務主任李雷寶玲女士，與學員合照。

Mr K N Lee, College Donor and alumnus; Mr Anthony Chan, Chief Commissioner; Mr Patrick Yip, Chief Scout Executive; Ms Agnes Lee, Assistant Projects Commissioner (Projects); Mr Li Siu-kai, Assistant Training Commissioner (Training); Mr Ivan C H Tam, Deputy Training Commissioner and course instructors of the Scout Association of Hong Kong; Professor Fung Kwok-pui, College Head; Professor Chang Song-hing, Dean of General Education; Professor Stephen H S Wong, Dean of Students; and Mrs Christina Li, College Secretary, and students posed a group photo.